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Oversendelsesforslag fra kommunestyret 22.05.23 

Formannskapet 05.06.2023: 

Behandling: 
1. Oversendelsesforslag fremsatt av Alsaker (H) under KST sak 51/23 Samlesak for spørsmål, 

pkt. 1. 

Alsaker (H) viste til bruk av valgbil ved valget i 2019, og ønsket svar på om denne kunne tas i bruk til 
årets valg. Alsaker (H) fremmet følgende oversendelsesforslag: Vil ordføreren bidra til at det bevilges 
midler til et slikt tiltak? 

Oversendelsesforslaget ble enstemmig oversendt kommunedirektøren for utarbeidelse av sak til 
neste møte i formannskapet. 

2. Oversendelsesforslag fremsatt av Levinsen (R) under KST sak 51/23 Samlesak for 
spørsmål, pkt. 3. 

Levinsen (R) fremmet oversendelsesforslag om Havbruksfondet Havbruksfondet øremerkes til 
miljøarbeid i og langs kysten. Kommunedirektøren lager en sak på dette. 

Oversendelsesforslaget ble enstemmig oversendt kommunedirektøren for vurdering i 
budsjettarbeidet for 2024. 

3. Oversendelsesforslag fremsatt av Levinsen (R) under KST sak 51/23 Samlesak for 



spørsmål, pkt. 5. 

Levinsen (R) fremmet oversendelsesforslag om bruk av arbeidssko for helseansatte i Karmøy 
kommune. Gode sko til bruk av arbeidere i helsetjenesten i Karmøy burde inngått i uniformen, både 
at det kan forebygge helseplager, samt at det forebygger smittespredning. Er dette noe ordfører kan 
bringe videre til kommunedirektøren som kan lage en sak på dette slik at det lages en god avtale med 
helsepersonell i Karmøy kommune til at de får ekstra tilskudd til riktig skotøy? 

Oversendelsesforslaget ble enstemmig oversendt til kommunedirektøren for utredning i samarbeid 
mellom administrasjonen og tillitsvalgte. Hovedutvalget og formannskapet orienteres om arbeidet. 

4. Oversendelsesforslag fremsatt av Krog (MDG) under KST sak 51/23 Samlesak for 
spørsmål, pkt. 6. 

Krog (MDG) fremmet oversendelsesforslag om utskifting av gummigranulat som fyllmateriale på 
kunstgressbaner. Administrasjonen utarbeider en oversikt over hvilke kunstgressbaner som vil måtte 
bytte fyllmateriale, og kostnaden knyttet til dette. Det må også vurderes hvilke muligheter Karmøy 
kommune har for å bidra i et eventuelt spleiselag med idrettslagene, og når dette bør inn i Karmøy 
kommunes investeringsbudsjett. 

Oversendelsesforslaget ble enstemmig oversendt kommunedirektøren for videre oppfølging. 

FSK- 060/23 Vedtak: 
1. Oversendelsesforslag fremsatt av Alsaker (H) under KST sak 51/23 Samlesak for 

spørsmål, pkt. 1. 

Alsaker (H) viste til bruk av valgbil ved valget i 2019, og ønsket svar på om denne kunne tas i bruk 
til årets valg. Alsaker (H) fremmet følgende oversendelsesforslag: Vil ordføreren bidra til at det 
bevilges midler til et slikt tiltak? 

Oversendelsesforslaget ble oversendt kommunedirektøren for utarbeidelse av sak til neste møte i 
formannskapet. 

2. Oversendelsesforslag fremsatt av Levinsen (R) under KST sak 51/23 Samlesak for 
spørsmål, pkt. 3. 

Levinsen (R) fremmet oversendelsesforslag om Havbruksfondet Havbruksfondet øremerkes til 
miljøarbeid i og langs kysten. Kommunedirektøren lager en sak på dette. 

Oversendelsesforslaget ble oversendt kommunedirektøren for vurdering i budsjettarbeidet for 
2024. 



3. Oversendelsesforslag fremsatt av Levinsen (R) under KST sak 51/23 Samlesak for 
spørsmål, pkt. 5. 

Levinsen (R) fremmet oversendelsesforslag om bruk av arbeidssko for helseansatte i Karmøy 
kommune. Gode sko til bruk av arbeidere i helsetjenesten i Karmøy burde inngått i uniformen, 
både at det kan forebygge helseplager, samt at det forebygger smittespredning. Er dette noe 
ordfører kan bringe videre til kommunedirektøren som kan lage en sak på dette slik at det lages en 
god avtale med helsepersonell i Karmøy kommune til at de får ekstra tilskudd til riktig skotøy? 

Oversendelsesforslaget ble oversendt til kommunedirektøren for utredning i samarbeid mellom 
administrasjonen og tillitsvalgte. Hovedutvalget og formannskapet orienteres om arbeidet. 

4. Oversendelsesforslag fremsatt av Krog (MDG) under KST sak 51/23 Samlesak for 
spørsmål, pkt. 6. 

Krog (MDG) fremmet oversendelsesforslag om utskifting av gummigranulat som fyllmateriale på 
kunstgressbaner. Administrasjonen utarbeider en oversikt over hvilke kunstgressbaner som vil 
måtte bytte fyllmateriale, og kostnaden knyttet til dette. Det må også vurderes hvilke muligheter 
Karmøy kommune har for å bidra i et eventuelt spleiselag med idrettslagene, og når dette bør inn i 
Karmøy kommunes investeringsbudsjett. 

Oversendelsesforslaget ble oversendt kommunedirektøren for videre oppfølging. 

1. Oversendelsesforslag fremsatt av Alsaker (H) under KST sak 51/23 Samlesak for spørsmål, 
pkt. 1. 

Alsaker (H) viste til bruk av valgbil ved valget i 2019, og ønsket svar på om denne kunne tas i bruk 
til årets valg. Alsaker (H) fremmet følgende oversendelsesforslag: Vil ordføreren bidra til at det 
bevilges midler til et slikt tiltak? 

Oversendelsesforslaget ble oversendt formannskapet uten realitetsbehandling. 

2. Oversendelsesforslag fremsatt av Levinsen (R) under KST sak 51/23 Samlesak for spørsmål, 
pkt. 3. 

Levinsen (R) fremmet oversendelsesforslag om Havbruksfondet Havbruksfondet øremerkes til 
miljøarbeid i og langs kysten. Kommunedirektøren lager en sak på dette. 

Oversendelsesforslaget ble oversendt formannskapet uten realitetsbehandling. 

3. Oversendelsesforslag fremsatt av Levinsen (R) under KST sak 51/23 Samlesak for spørsmål, 
pkt. 5. 



Levinsen (R) fremmet oversendelsesforslag om bruk av arbeidssko for helseansatte i Karmøy 
kommune. Gode sko til bruk av arbeidere i helsetjenesten i Karmøy burde inngått i uniformen, 
både at det kan forebygge helseplager, samt at det forebygger smittespredning. Er dette noe 
ordfører kan bringe videre til kommunedirektøren som kan lage en sak på dette slik at det lages en 
god avtale med helsepersonell i Karmøy kommune til at de får ekstra tilskudd til riktig skotøy? 

Oversendelsesforslaget ble oversendt formannskapet uten realitetsbehandling. 

4. Oversendelsesforslag fremsatt av Krog (MDG) under KST sak 51/23 Samlesak for spørsmål, 
pkt. 6. 

Krog (MDG) fremmet oversendelsesforslag om utskifting av gummigranulat som fyllmateriale på 
kunstgressbaner. Administrasjonen utarbeider en oversikt over hvilke kunstgressbaner som vil 
måtte bytte fyllmateriale, og kostnaden knyttet til dette. Det må også vurderes hvilke muligheter 
Karmøy kommune har for å bidra i et eventuelt spleiselag med idrettslagene, og når dette bør inn i 
Karmøy kommunes investeringsbudsjett. 

Oversendelsesforslaget ble oversendt formannskapet uten realitetsbehandling 


